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امام جمعه شیراز:

مقاومت در برابر جبهه کفر برای حفظ دینمان
آیت الله «دژکام» با بیان اینکه امروز در صحنه جنگ هستیم و تقابل امروز ما با جبهه کفر، تقابل معنویت و اسلام با نقشههای شیطانی است گفت:

دشمن هرگز سیاست خود را تغییر نمیدهد و اگر میخواهیم دین خود را حفظ کنیم راهی جز مقاومت نداریم.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، آیت الله «لطفالله دژکام» نماینده ولی فقیه در فارس و امام جمعه شیراز پیش از ظهر امروز چهارشنبه
چهارم مهرماه در پنجمین آیین ملی تجلیل از پیشکسوتان دفاع مقدس و مقاومت که به همت اداره کل حفظ آثار و نشر ارزشهای دفاع مقدس فارس
در در تالار امام علی(ع) سپاه فجر فارس برگزار شد ایثارگران و خانوادههای آنها را تاریخ زنده دفاع مقدس برشمرد و اظهار داشت: پیشکسوتان جهاد و

مقاومت در برهههای مختلف نقش آفرینی کردند و این حماسه را زنده نگاه داشتند.

نماینده ولیفقیه در فارس با اشاره به آیه «ربّنا اغفرلنا ذنوبنا...» گفت: این آیه همواره حرف دل و حال رزمندگان بود و وقتی همراه اولیا خدا حرکت
میکردند به این آیه توجه داشتند و آن پیروزیها را آفریدند و هرگاه توجهات ما به ذات اقدس الهی و اولیا الهی کم میشد عملیات رو شکست

میخوردیم.

آیت الله دژکام با بیان اینکه باید به تولید ابزار جنگی بپردازیم اما تکیه صِرف به ابزار جنگی باعث شکست میشود افزود: ابزار جنگی و موشک لازم است
اما علاوه بر آن توجه به خدا و توکل نیز لازم است و آیه ما النصر الا من عندالله نیز گواه همین مساله است.

وی با بیان اینکه علت دشمنی آمریکا و اسرائیل به عنوان نماد کفر و جنایت با ما این است که ایمان به خدا آوردیم گفت: آنها به کمتر از اینکه ما از
عقیدهمان و از اسلام دست برداریم راضی نمیشوند و در روایات و آیات نیز آمده که یهود و نصارا از شما راضی نمیشوند مگر اینکه تابع دین آنها شوید.

امام جمعه شیراز با بیان اینکه امروز در صحنه جنگ هستیم و تقابل امروز ما با جبهه کفر، تقابل معنویت با نقشههای شیطانی است افزود: دشمن هرگز
سیاست خود را تغییر نمیدهد و ما نیز دین خود را تغییر نمیدهیم.

وی با بیان اینکه اربعین صحنهای است که نشان دهیم ما دین خود را معامله نمیکنیم گفت: اگر نمیخواهیم سر دین خود معامله کنیم راهی به جز
مقاومت در پیش نداریم.

وی افزود: اولین قدم در مسیر مقاومت این است که طلب آمرزش کنیم. اگر آمرزش در کار نیاید مقاومت تحقق پیدا نمیکند و تا آمرزش نباشد آمادگی
برای میدان جهاد ایجاد نمیشود واگر میخوایم با شهدا باشیم باید مرتب بگوییم خدایا مرا ببخش.

وی با بیان اینکه مقاومت شعور است نه شعار تاکید کرد قدم اول ایستادگی و مقاومت در برابر دشمن طلب آمرزش است و گام دوم نیز این است که
باید همانند شهدا برای اخرت کار کنیم نه دنیا.

آیت الله دژکام با تاکید بر اینکه تحقق مقاومت در گرو آمرزش است گفت: در صحنه نبرد کسی که بخشیده شده از مرگ نمیترسد و تنها کسانی که
بخشیده نشده، از مرگ میترسد.

آیت الله دژکام ادامه داد: با تلاش سران کفر، گرانی سفره مردم را کوچک کرده و بعضی از مردم نیز فکر میکنند ما نمیدانیم و در مورد آن صحبت
نمیکنیم، اما هم میدانیم و هم صحبت میکنیم.

نماینده ولی فقیه در فارس در پایان گفت: نگاه میلیونها نفر در جامعه ما به مقاومت است و به امید خدا این پرچم به دست ولی عصر سپرده خواهد
شد.


